
Kleivane skole - FAU møte 
Referat 

 

 

Dag 05.06.2023   

Tid Kl.19.00-21.00   

Hvor Møterom 3   

 

Trinn Navn Verv mailadresse 

1 Ingvild Feed  Ingvild@ingvildfeed.no 

2 Inesa Grigaite-

Spuciene 

Kasserer inesajuv@gmail.com 

3 Olav Nilsen  nilsenolav@hotmail.com 

4 Espen Daaland  Espen.daaland@lyse.net 

5 Birte Tjelhovd Nestleder Birte.iden.tjelhovd@sandnes.kommune.no 

6 Helene 

Barkved 

FAU-leder helene.barkved@gmail.com  

7 Eva-Tone 

Breivik 

Sekretær evatoneb@hotmail.com 

SFO Vegard 

Aamodt 

 Vegard.aamodt@gmail.com 

Til 

stede 

Ingvild Feed, 

Inesa Grigaite-

Spuciene, Olav 

Nilsen, Espen 

Daaland, Birte 

Tjelhovd, 

Helene 

Barkved, Eva-

Tone Breivik, 

Vegard 

Aamodt. 

  

Forfall    

Sakliste  Ansvarlig 

1 

 

 

 

Informasjon fra rektor 

Kabalen til neste år er lagt, og 

lærerne er på plass. 

Det er ikke avklart hvordan det 

skal bli for at 1.trinn skal være 

mest mulig samlet. Det mangler 

ett klasserom, i og med at det blir 

tre førsteklasser. 

Det som skjer, er at det er 

Berit 

mailto:nilsenolav@hotmail.com
mailto:helene.barkved@gmail.com
mailto:evatoneb@hotmail.com
mailto:Vegard.aamodt@gmail.com


spesialrommene som forsvinner. 

Dette er svært uheldig, særlig tatt 

i betraktning er at skolen er så ny. 

I skolebehovsplanen som 

kommer legges det ikke til grunn 

noen utbygging av skolen. 

Det ligger til grunn at det blir tre 

klasser på hvert trinn for årene 

fremover også. 

Kleivane skole vant 

Mattemaraton suverent! Aller 

beste skole i Sandnes, og svært 

høyt i Rogaland også. 

Leksefri skole gir motivasjon til å 

jobbe med mattemaraton! 

 

 
2 

 

 

 

Skolegårdsfest 

Dato 14. juni kl 17-18.30. 

Første trinn synger først, deretter 

synger hele skolen. Til sist danser 

hele skolen Blime-dansen. 

Deretter deles en trinnvis med 

mulighet for leker og eventuell 

utdeling av gaver til lærerne. 

Klassekontaktene tar ansvar for 

denne seansen. 

Lærerne og rektor er med på 

festen. 

Vi deler ut is til barna, og 

oppfordrer til å ta med egen 

drikke. 

Vi avslutter med disco i 

skolegården. 

FAU spør om noen fra 7.trinn vil 

lede festen. 

Det legges ut informasjon i 

Inesa & Eva-Tone 



Spondgruppen for FAU og 

klassekontakter. 
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17. mai – Evaluering av årets 

arrangement 

17.mai-komiteen har ikke hatt en 

offisiell evaluering enda. 

Det har kommet veldig mange 

gode tilbakemeldinger om 

arrangementet. FAU er også 

fornøyde med gjennomføringen. 

FAU synes at 4.trinn hadde best 

innsats i toget, og de vinner 

dermed pizza til trinnet. 1. trinn 

hadde også veldig god innsats, 

var også nære å vinne, men det 

var 4. trinn som trakk det lengste 

strået. 

Vi bestiller fra Bankers pizza, 

siden de er hovedsponsor til 

Austrått IL. 

FAU ønsker å avholde en 

avstemning om vi skal fortsette å 

ha tog og arrangement på 

Kleivane fremover. Dette for å 

skape forutsigbarhet til neste år. 

Helene vil kontakte Berit for å 

høre om skolen kan legge ut en 

avstemning i Transponder. 

Det er ellers viktig at den  nye 

17.mai-komiteen settes inn i 

arbeidet fra starten av, og at 

rollene fordeles raskt. 

Helene, Birte, Olav, Ingvild 

4 Året som har gått 

Hva fungerte bra? Hva kan vi 

 



forbedre/ gjøre annerledes? 

FAU har fungert veldig bra dette 

året. Det har vært et godt 

samarbeid både innad i FAU, og 

med skolen. 

Nytt FAU bør møtes så snart 

skoleåret er i gang. 

Forslag til dato 21.august. 

Husk å registrere nytt FAU i 

Brønnøysundregisteret. Signert 

versjon av oversikt valg FAU/ 

klassekontakter på foreldremøte i 

april + ref. fra FAU som 

inneholder valg/ konstituering 

vedlegges denne registreringen. 

 

Kasserer må få tilgang til 

bankkonto i starten av nytt 

skoleår. 

 

Husk å oppdatere Spondgruppe 

FAU og Spondgruppe FAU/ 

klassekontakter 

 

Det er viktig å fordele komitéer 

tidlig. 

 

Felles møte for FAU/ 

klassekontakter, primo 

september. Dette må avholdes før 

foreldremøtet. Da kan alle 

aktiviteter/ foreldre legges inn i 

årshjulet på dette møtet. 

 

5 Orienteringssaker 

Ingen orienteringssaker 

 

 

 

6 Eventuelt 

Tidligere i år vant FAU 25000 

kroner til nye høyttalere fra Den 

 



gule banken! Høyttalerne har 

vært i bruk ved et par 

anledninger, og de fungerer 

kjempebra. De vil gjerne vite hva 

pengene er brukt til. Det 

oppfordres til å tagge 

@dengulebanken i sosiale 

medier. 

 

 
 

 
 
 


